Size of Cards: 3.5” x 2”
Recipe for Hummingbird Nectar
1. Bring 4 cups of water to a full boil.
2. Remove from heat.
3. Add 1 cup of granulated sugar and stir until dissolved.
4. Let cool and fill feeder.
Any unused portion of the mixture can be stored in the refrigerator for 7-10 days.

Hummingbird Feeder Tips

Hang your feeder or mount it on a pole near flowers that attract hummingbirds such as bee balm, fuchsia, hibiscus, hollyhocks, red impatiens, red or pink petunias, trumpet vines, sage, lantana or zinnias. Once established, you can move the feeder to a better viewing location. If you have more than one feeder, hang them so that one feeder cannot be seen from the other. 
Recette de nectar pour colibris
1. Amener 4 tasses d’eau à ébullition.

2. Enlever le chaudron de la chaleur.
3. Ajouter une tasse de sucre granulé et brasser jusqu’à ce que le sucre soit complètement dissous.
4. Laisser refroidir et remplir la mangeoire.
Ce qui reste du sirop peut être gardé au réfrigérateur de 7 à 10 jours.
Suggestions pour mangeoires a colibris
Accrocher la mangeoire sur une tige près de massifs de fleurs aux couleurs vives qui attirent les colibris:  hibiscus, impatiens rouge, pétunias rouge ou rose, sauge,  roses trémières, fuchsias, zinnias,  lantaniers, vignes grimpantes, etc. Lorsque la mangeoire est bien achalandée, vous pouvez la déplacer dans un endroit plus visible. Si vous avez plus d’une mangeoire, disposez-les de façon à ce qu’elles ne soient pas toutes dans le même axe de vue.  

